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Närvarande: 

Ordförande   

Vice ordförande Heidi Nordin    RBU 

Ledamöter Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Lars Lindén   HRF 

 Hans Hammarlund  FUB 

 

Anmält förhinder Marita Innergård   DHR 

 Birgitta Jacobsson   RSMH 

 Lars Norrman  IFS 

  

I tjänsten deltog  Leif Spjuth, stadsdelsdirektör  §§ 1-8 

 Anders Ödmark   §§ 1-4a 

 Björn Larsson, utvecklingssekr.  §§ 4b 

 Lena Fax, avd chef  §§ 6-8 

 

PARAGRAFER 

§ 1-8 

 

SEKRETERARE: 

 __________________________________ 

 CHARLOTTE BRANDORF 

 

TID FÖR JUSTERING: 8 MAJ 2008  

JUSTERARE: 

 

___________________________ ____________________________ 

HEIDI NORDIN  BARBRO ELD ERIKSSON 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Heidi Nordin förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  

välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg under § 6. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Heidi Nordin och Barbro Eld Eriksson valdes att justera dagens protokoll.  

Protokollet justeras den 8 april 2008. 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

 

a) Underlag till budget för år 2009 och inriktning 2010 och 2011 

 

Leif Spjuth informerade om förvaltningens arbete kring ärendet och beto-

nade att det är övergripande frågeställningar utifrån anvisningar från 

stadsledningskontoret som ärendet gäller. Diskussion fördes och följande 

synpunkter lämnades av rådet: 

 

 Hur ska staden uppfylla målet med att vara ”världens mest tillgängliga 

huvudstad år 2010" Rådet har noterat att klimatet för personer med 

funktionshinder har stramats åt i många sammanhang och att det finns 

tendens att krympa utrymmet för tillgänglighetsfrågor.  

 

 På vilket sätt ska barn och ungdomar kunna ha inflytande i sin egen 

stadsdel? Varför inte skapa ett barn/ungdomsråd för att hitta bra sam-

verkansformer och ta tillvara barn och ungdomars synpunkter. 

 

 Kommunikation, e-tjänstutveckling, medborgarservice, tillgänglighet 

och IT-utveckling hänger ihop. Alla dessa områden måste beaktas när 

det diskuteras om ny teknik. Rådet anser att staden bör vara mer dri-

vande i dessa frågor. 

 

 Mer satsning bör göras för att ordinarie kultur och fritidsverksamhet 

ska vara så utformad så den passar även rörelsehindrade barn och 

ungdomar.  

 

b) Gruppbostad, Hässelby Villastad, del av kv Fjällhavren - detaljplane-

remiss 

Rådet framför att även om det är en privat entreprenad som ska uppföra 

och driva gruppboende är det önskvärt om förvaltningen framför i sitt  

remissvar att fullgod bredbandsuppkoppling är nödvändig för att tillgodo-

se personer med funktionsnedsättning av olika grad. I övrigt har rådet  

inget att erinra. 
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§ 5 Kvarvarande frågor 

 Förvaltningens arbete kring barnperspektivet 

Förvaltningen återkommer i frågan, se även protokoll 2, 25 februari §6. 

Leif Spjuth informerade om att barnombudsmannen Lena Nyberg är inbju-

den till förvaltningen i maj för att hålla en föreläsning i ämnet. 

 

§ 6  Övrigt 

 Enkät rörande bostadsbehov och förekomst av individuella planer för 

vuxna personer (18 år eller äldre) med funktionsnedsättning 

Avdelningschef Lena Fax gick igenom enkäten i samförstånd med rådet 

och informerade om förvaltningens svar i enkäten.  

 

 Seminarium om grund- och särskolan efter organisationsförändringen 

Rådet beslöt att vice ordförande Heidi Nordin anmäler sig. 

 

 Färdtjänst 

Diskuterades KSL och Landstingets avtal för transporter som nu är uppsagt 

och ska omförhandlas. I dagsläget är det allt för många huvudmän inblan-

dade när barn- och ungdomar ska åka mellan skola –fritidsverksamhet – 

hem. 

Förvaltningen framförde att stadsdelsförvaltningarna inte har någon repre-

sentation i ovanstående avtalsförhandlingar. 

 

 Ungdomar med funktionshinder och sommarjobb 

Ämnet diskuterades och rådet framförde följande: 

Ungdomar med funktionshinder som inte har rätt till daglig verksamhet är 

ofta helt sysslolösa efter de har gått ut gymnasiet. Dessa bör beredas möj-

lighet att ta del av stadsdelens befintliga sommarjobb. Vattentäta skott bör 

inte finnas mellan sociala avdelningen, som har hand om sommarjobb och 

handikappomsorgen, som skall hjälpa dessa ungdomar till sysselsättning 

och ett värdigt liv. Samarbete mellan avdelningarna även vad gäller ung-

domar över 18 år bör förekomma. 

 

§ 7  Anmälan inkomna handlingar 

 Äldre hörselskadades behov – svar från förvaltningen på skrivelse från  

Hörselskadades förening i Stockholm.  

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 2:2008.  

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna 

 

§ 8 Sammanträdet avslutas 

Heidi Nordin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet  

avslutat.  

Nästa möte är utsatt till den 21 april 2008,  

klockan 14.00 – 16.30 Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

Plats: konferensrummet Markelius. 


